
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 21.09.2021 
 

Mødedato 

21.09.2021 

 

Mødested/lokale 

Strandgade 2E 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

19.30 

Deltagere  

Anne Gulbech Rasmussen, Jens Ove Dalby, Maria Størup, Palle Laursen, Torben Steenholdt, 

Thomas Brandt Pasgaard,  
Fraværende  

Majbritt Skov Christensen, Jeppe J Moos, Jeanette Irene Hansen, Pernille Bruun Ganzel Jensen 

 
Dato 

23.09.2021 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

2. Skolemad 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3. Godkendelse af 

referat fra møderne 

den 16.08.2021 og 

23.08.2021 

 

 

4. Nyt fra formand, 

elevråd og ledelse. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Thomas Brandt Pasgaard var ordstyrer. 

 

Repræsentanter fra Egebjerg Hansted Forsamlingshus og Kanpla præsenterede 

et tilbud om levering af skolemad. De leverer allerede til mange skoler. Der 

leveres både varm ret og et udvalg af sandwich og salater. Der kan bestilles og 

betales via app frem til kl. 20.30 aftenen før, og afbestilles frem til kl. 8.00 på 

dagen. Maden pakkes klassevis, så der kun skal bruges et minimum af 

personaleressourcer.  

 

De medbragte smagsprøver var af god kvalitet. 

 

Formanden tager kontakt til nogle skoler, der er i gang med madordningen, for 

at høre deres erfaringer. Punktet sættes på dagsorden til næste møde. 

 

 

Referaterne blev godkendt. 

 

 

 

 

 

Formand: 

Der var intet nyt fra formanden 

 

Elevrådet: 

Der er ikke valgt elevråd for dette skoleår endnu. 

 

Ledelse: 

Der bliver indkaldt til ekstraordinært bestyrelsesmøde den 12.10.2021 kl. 17.30 

– 18.30. Der skal laves høringssvar angående en politisk beslutning om  

 



 

 

 

 

 

 

 

5. Midler til faglig løft 

og trivselsfremme 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Godkendelse af 

deltagelse i forsøg 

med de skriftlige 

prøver i biologi, 

geografi og 

fysik/kemi 

 

 

7. Trafik ved Afd. 

Damhaven 

 

 

 

 

 

 

 

8. Rygepolitik for 

elever ved Vejle 

Midtbyskole 

 

 

 

 

 

 

 

 

flydende skoledistrikter. Dagsorden sendes ud, når der bliver udsendt 

høringsmateriale fra forvaltningen. 

 

 

Der er bevilget en sum til fagligt løft og trivselsfremmende aktiviteter. Beløbet 

udgør i alt 214 kr. pr. elev. Nogle af pengene er allerede brugt til aktiviteter. 

Den politiske aftale indeholder udvidede frihedsgrader, der kan understøtte et 

fagligt løft og styrke trivslen. Der gives mulighed for: 

 

 Ikke at udarbejde elevplaner 

 Fravige målsætningen om at lærerne skal have 

undervisningskompetence i de fag, de underviser i 

 Understøttende undervisning kan konverteres til andre aktiviteter 

 

Forkortelse af skoledag en er allerede sket for mellemtrin og udskoling. Hvis vi 

ændrer skoledagen for indskolingen, skal vi tilbyde gratis SFO. 

 

Ledelsen arbejder på at finde mulighed for yderligere nedsættelse af 

skoledagens længde for mellemtrinnet. 

 

Punktet sættes på dagsorden i forbindelse med planlægning af næste skoleår. 

 

 

 

Der er mulighed for deltage i et forsøg med de skriftlige prøver i biologi, 

geografi og fysik/kemi. Forsøget iværksættes som led i implementeringen af 

den nationale naturvidenskabsstrategi. Jens Ove Dalby redegjorde for indholdet 

og naturfagslærernes anbefaling af at deltage i forsøget. Bestyrelsen godkendte 

deltagelsen. 

 

 

 

Trafikken ved Afdeling Damhaven er stadig kaotisk. Anne Gulbech har 

gentagne gange haft kontakt til Teknisk Forvaltning, der lover at undersøge 

muligheder for afhjælpning af problemet, men de vender ikke tilbage.  

 

Bestyrelsen prøver at få nogle politikere i tale forud for det kommende 

kommunalvalg. 

 

 

 

Anne Gulbech orienterede om, at skolens MED-udvalg netop har besluttet, at 

skolen pr. 1.1.2022 bliver røgfri arbejdsplads. 

 

Den eksisterende ”Rygepolitik for elever på Vejle Midtbyskole” er ikke længere 

aktuel, og skal derfor omformuleres. Den ændres til at omfatte alle former for 

tobaksvarer, og der er total forbud i hele skoletiden. Hvis det ikke bliver 

overholdt kontaktes forældrene. Sekretæren formulerer det besluttede, og 

politikken er herefter godkendt. 

 



 

 

 

 

9. Årshjul 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

10. Forældrehenvendel-

ser 

 

 

11. Eventuelt 

 

 

 

 

Årshjulet blev gennemgået og tilføjet punkter. 

 

Oktober: Trafik 

 

Januar: Fællesmøde med bestyrelserne fra Højen og Grejsdals Skole. 

Formanden laver invitation til møde den 18.1.2022. 

 

Februar: Tilsyn med hjemkundskabslokale på Afd. Damhaven. 

Bestyrelsesmødet afholdes derfor på Damhaven. 

 

Marts: Tilsyn med hjemkundskabslokalet på Afd. Strandgade 

 

 

Ingen henvendelser. 

 

 

 

”Princip for elevers anvendelse af mobiltelefoner” blev ændret og godkendt på 

sidste møde. Det er et ønske fra udskolingen, at det omformuleres, så det er de 

samme regler, der gælder for alle årgange. Bestyrelsen havde ingen 

indvendinger. Sekretæren omformulerer, og princippet er herefter godkendt. 

 

 

 

Næste møde onsdag den 27.10.2021 kl. 17.30 – 19.30  


